
Zápis komise KD Stránka 1 

M Ě S T O  K U T N Á  H O R A  

 

Z á p i s 

z 4. jednání komise 

Komise dopravní 

v termínu konání 22.05.2024 od 15:30 hodin 
 

Přítomno: Šnajdr Vít, Jelínek Dominik, Kaiserová Jana, Jirásek Zdeněk, Fedorovič Radim, 

Prokop Bedřich, Malík František, Bartl Zdeněk 

Omluvená nepřítomnost: Procházka David 

Neomluven: Nocar Richard 

Program: 

1 Zahájení 

2 Studie možností parkovacích míst v lokalitě Ku Ptáku 

3 Na Sioně - vjezd Chleby jako v nebi 

4 Upřesnění požadavků pro ČVUT 

5 Rekonstrukce komunikací na Žižkově 

6 Parkování Billa 

7 Přechod v Malíně 

8 Parkování Šipší 

9 Informativní radary 

10 Ostatní 

 

 

Materiál č. 1. 

Zahájení 

Radim Fedorovič přivítal členy Komise dopravní s tím, že je přítomno 8 členů a tím je teddy 

usnášeníschopná.  

 

Komise dopravní 

  

K návrhu nebylo hlasováno. 

 

Materiál č. 2. 

Studie možností parkovacích míst v lokalitě Ku Ptáku 

Komise dopravní 

I. doporučuje 

doporučit RM resp. Odboru Investic jednu variantu  
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K návrhu nebylo hlasováno. 

 

II. nedoporučuje 

 ani jednu navrhovanou variantu 

pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0, nepřítomen 3 

 

Čí je iniciativa ? 

J. Králik - požadavek přišel z vedení města, zadali vytvořit studii - mělo by sloužit 

návštěvníkům KH,  

 

Jakým způsobem budou navedeni na tyto parkoviště?  

zřejmě směrové šipky  

 

DK nedoporučuje ani jednu variantu pro : 7 

 

ekonomičnost  

budoucí zatíženost provozu ( přijede, zjistí, že je obsazeno, odjede)  

zpochybňuje schopnost organizace parkování - informační systém obsazenosti parkoviště,  

malá kapacita potenciálních parkovacích míst  

potenciální přírůstek reálných NOVÝCH parkovacích míst je minimální  

 

v případě realizace parkoviště DK doporučuje využít větší část volné plochy ( zeleně) , aby 

celkový počet parkovacích míst byl výrazně vyšší než v návrhu č.3 

 

 

 

Materiál č. 3. 

Na Sioně - vjezd Chleby jako v nebi 

Komise dopravní 

doporučuje  

konzultovat s DI PČR změnit DZ na 3 parkovací místa 

pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0, nepřítomen 3 

 

DK doporučuje konzultovat s DI PČR změnit DZ na 3 parkovací místa 

 

PRO : 7 

 

 

Materiál č. 4. 

Upřesnění požadavků pro ČVUT 

Komise dopravní 

doporučuje  

zadat FD ČVUT projekt k realizaci  

pro 7, proti 1, zdržel se 0, nehlasoval 0, nepřítomen 2 

 

Žižkov 

V.š. - ať udělají varianty, nechat volně zpracovat a vyberem nejschůdnější. 

R.F- doporučuje oslovit OsV Žižkov a Vrchlice, pokud mají nějaké požadavky.  

 

Oblast - od Kouřimské, Kremnické až ke Gymnáziu Jaselská/ Jarošova 

zpracovat jednosměrky, vedení autobusových linek  

Systém dopravy v klidu a v pohybu 
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DK navrhuje RM zadat k realizaci projekt 

 

hlasovat pro : 7 

proti: 1  

 

 

Materiál č. 5. 

Rekonstrukce komunikací na Žižkově 

Komise dopravní 

doporučuje  

RM rekonstrukci komunikací včetně chodníků, VO i ulice U Školky  

 

pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0, nepřítomen 3 

 

pan Malík - doporučil i rekonstrukci VO  

 

DK doporučuje RM rekonstrukci komunikací včetně chodníků, VO i ulice U Školky  

 

Pro : 7  

 

 

Materiál č. 6. 

Parkování Billa 

Komise dopravní 

doporučuje  

doporučuje RM souhlasit s DZ  

 

pro 8, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0, nepřítomen 2 

 

respektuje rozhodnutí majitele pozemku omezit časově parkování u Billy 

DK doporučuje RM souhlasit s DZ  

 

 

Materiál č. 7. 

Přechod v Malíně 

Komise dopravní 

ukládá  

TO OSM prověřit u ŘSD proč nebyl přechod po rekonstrukci obnoven  

K návrhu nebylo hlasováno. 

 

Materiál č. 8. 

Parkování Šipší 

Komise dopravní 

I.  

K návrhu nebylo hlasováno. 

 

II. doporučuje 
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RM postupovat dle již zpracovaného dopravního generelu FD ČVUT 

 

 

pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0, nepřítomen 3 

 

V.Š.  dopravní generel tuto oblast řeší  

momentálně úpravy na parkovací neumožňuje šířka komunikace  

 

DK doporučuje RM postupovat dle již zpracovaného dopravního generelu FD ČVUT 

 

pro: 7 

proti: 

 

 

Materiál č. 9. 

Informativní radary 

Komise dopravní 

doporučuje  

doporučuje RM zobrazení registračních značek, včetně možnosti online přenosu dat a jejich 

napojení na PČR, Dopravní portál Středočeského kraje, aj.   

  -  přidat do požadavků smlouvy získávat data v pravidelných intervalech 

 

 

pro 8, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0, nepřítomen 2 

 

DK byla seznámena s započetím VŘ na informativní radary.  

Požadavek DK pro zobrazení RZ - 8 pro 

 

DK doporučuje RM zobrazení RZ 

 

poslat p. Jiráskovi text do PV  

 

DK doporučuje RM okamžité měření rychlosti, včetně možnosti online přenosu dat a jejich 

napojení na PČR, Dopravní portál Středočeského kraje, aj.   

  -  přidat do požadavků smlouvy získávat data v pravidelných intervalech 

 

 

 

Materiál č. 10. 

Ostatní 

Komise dopravní 

ukládá  

odboru správy majetku a odboru investic informovat dopravní komisi o  

 

1) stavu výkupu pozemků u nádraží od spol. CARPIAS, SE (p. Šubrt) pro  

vybudování nové komunikace k nádraží a poskytnout dopravní komisi  

případný projekt, studii a jiné dostupné materiály. 

 

2) projektu rekonstrukce hlavního nádraží (zpracovaný Správou železnic)  

a poskytnou komisi jiné dostupné informace a materiály k rekonstrukci  

nádraží. 
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3) dostupných materiálech k vybudování parkoviště u nádraží na malínské  

straně. 

 

 

 

Termín: 24.06.2024 

Zodpovídá: Fedorovič Radim 

pro 8, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0, nepřítomen 2 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu  

 

 

 

…………………………………. 

Fedorovič Radim, předseda 

 

 

 

Zapsal(a): Kuchařová Kateřina 

 


